
ZAPISNIK SVETA STARŠEV 

  

prve seje sveta staršev Osnovne šole Toneta Čufarja Jesenice, v šolskem letu 2013/2014, ki je 
bila v torek, 2. 10. 201,3 ob 18.00 uri  v zbornici šole. 

PRISOTNI: Priložena lista prisotnosti (priloga 1) 

Opravičeno odsotni:  

DNEVNI RED: 

1. Predstavitev 24. otroškega parlamenta 2013/2014   

ga. Mateja Cuznar in šolska psihologinja Andreja Jalen 

2.       Izvolitev predstavnika staršev v Svet zavoda  

3.       Pregled zapisnika prejšnje seje  

4.       Letni delovni načrt 2013/2014 

K TOČKI 1 

Letošnja tema otroškega parlamenta so »Razmere v družbi«. Skupne akcije (npr. zbiranje 
zamaškov, obiskovanje starejših občanov ipd.) so letos rdeča nit. Vse skupaj bo potekalo tako 
na šolski  kot na medobčinski (regijski) in nazadnje na državni (nacionalni) ravni. Letos je še 
posebej zaželen odziv staršev v čim večjem številu in s tem namenom bo že 21. 10. 2013 ob 
18. uri organizirana delavnica, kjer naj bi se ob delu v skupinah lotili predvsem tehnik 
ustvarjalnega reševanja problemov.  

K TOČKI 2  

Izvolitev manjkajočega predstavnika staršev v Svet zavoda.  

K TOČKI 3  

Trenutno še niso urejene varne poti, prometna ureditev je trenutno vezana na menjavo oken in 
dokončen prometni režim bo urejen po končanih delih. 

Se vedno je ogromno neplačnikov položnic in v mnogih primerih prihaja do nerazumevanja s 
strani staršev. Kot že mnogokrat do sedaj je treba poudariti, da je malica del obveznega 
programa šole, kosilo pa spada med razširjeno oziroma »nadstandardno« storitev in kot tako 
ni obvezno, zato ob neplačani položnici za tekoči mesec, učenec žal ne more biti naročen na 
kosilo, dokler položnica ni plačana. Kljub vsemu pa naj ne bi noben otrok šel domov lačen in 
zato je na voljo stalna ponudba kruha in sadja.  



Avtobusni prevozi – vsi problemi, ki nastanejo, se rešujejo skupaj z Alpetourjem. V osnovi pa 
velja, da razširjenega programa ni možno prilagajati rednemu programu (šola ima organiziran 
avtobusni prevoz za otroke po obveznem programu, le-ti pa se morajo držati ur 
prihoda/odhoda avtobusa .  

Letos bosta potekali dve papirni akciji. Novost je, da obstaja možnost shranjevanja papirja v 
šoli, v kolikor se pojavijo težave pri shranjevanju papirja doma. Na spletni strani je na voljo 
hišnikova tel. številka s katerim se je možno dogovoriti glede shranjevanja papirja v šoli. Vse 
se bo označilo in denar posameznega oddelka naj bi šel na vsak oddelek posebej. Kako se s 
tem denarjem potem razpolaga, pa je stvar dogovora vsakega razrednika z učenci oziroma 
njihovimi starši.. So si pa enotni, da tisti otroci, ki pri akciji ne sodelujejo in ne prispevajo 
ničesar, kasneje tudi niso udeleženi pri porabi izkupička.  

Barvanje šolskih zidov – prišli smo v Guinnessovo knjigo rekordov, zdaj je tudi uradno 
potrjen rekord.  

Problem z učiteljico angleškega jezika in z drugimi učitelji – po mnenju ravnateljice nekateri 
starši preveč posegajo v strokovno delo učiteljev. Pedagoško vodenje razreda naj se prepusti 
šoli in učiteljem. Velikokrat se na povabilo staršem, da se direktno pomenijo z dotično 
učiteljico / učiteljem, na to starši sploh ne odzovejo, čeprav bi bilo potrebno v takem primeru 
iti direktno do učitelja in poslušati obe strani, tako otroka kot učitelja/učiteljico. 

Združitev 4. razredov v 3. razrede je bila povečini pozitivno sprejeta in otroci so se zvečine na 
to zelo dobro privadili. 

Jutranje varstvo je organizirano od 6.15 ure  oz. po predhodnem dogovoru z vrtcem tudi prej. 
Podaljšano bivanje  poteka do 16.30 ure.  

Letos je opaziti  povečano število izpisanih otrok – 31 otrok se je izpisalo, predvsem zaradi 
selitve celih družin (večinoma v tujino).   

Letos je NPZ (nacionalno preverjanje znanja) za 6. razrede obvezno. V 9. razredu je kot 3. 
predmet za preverjanje na naši šoli določena fizika.  

K TOČKI 4 

Letos imamo v šoli 29 rednih oddelkov, 2,5 bolnišničnega oddelka in 8,16 oddelka 
podaljšanega bivanja.  To nam omogoča kadrovsko zasedbo kot lani. 

Prostorski pogoji – občutno izboljšanje, saj je večina učilnic do konca opremljenih, poteka 
menjava oken, v teku je posodobitev učne tehnologije (projektorji namesto interaktivnih 
tabel…. tabel itd.), kljub vsemu so se potrebne investicije- fasada, menjava talnih oblog, 
notranjih vrat…. ) 

5. razred in šola v naravi – plavalni tabor: 67 €- na učenca prispeva Ministrstvo in ta znesek je 
namenjen za pokrivanje stroškov učiteljev in razlika se prišteje posameznemu učencu.  

Tečajni pouk nemškega jezika se nadaljuje. 

 



Izvajamo veliko projektov- Medgeneracijsko sodelovanje, Zdrava šola, Unesco, Korak k 
sončku, Zdrava prehrana, Kaj veš o mestu Jesenice… 

Strelski krožek letos odpade- ni sredstev za izvedbo interesne dejavnosti. 

Načrt dela z nadarjenimi je dobro zastavljen in dobro poteka. Izvajajo ga učitelji na različnih 
predmetnih področjih. 

Pojav težav z odločbami o subvencioniranju šolske prehrane –starši niso obveščeni, da morajo 
dati vlogo za subvencijo. Vloga se mora obvezno ponovno vložiti na Center za socialno delo 
in možno jo je vložiti kadarkoli. CDS je ažuren in hitro obdela prošnjo, ki se potem pošlje na 
šolo.  

Letos za starše obstaja naslednja možnost: če prejemaš položnice za več otrok (2 ali več), je 
možno izstaviti eno samo. Potrebno je le prositi (ali po telefonu, e-mail ali osebno) da naj se 
za imenovane otroke stroški izstavijo na eno položnico.  

Zavoljo razbremenitve gneče pred šolo, se starše ponovno naproša, naj otroci v kolikor je to le 
možno, sami pridejo do šole. Šola se kot upravljalec prostora pred šolo na ta način trudi 
razbremeniti jutranji dostop do šole in gnečo. Če otroka pripeljete z avtom, naj izstopi na 
avtobusni postaji (ne velja za prvošolce). 

Pripombe glede paketa »Lili in Bine« za 2. razred in preobremenjenosti za učence – odgovor 
ravnateljice: učni načrt je za vse vsebinsko enak, poti do tja pa so drugačne. Prehodi so v 
vsakem primeru težavni in terjajo čas in potrpljenje. Učiteljice so na izobraževanju dobile 
pozitivno informacijo o delu v projektu Lili in Bine. 

Problem zunanjega igrišča- smeti- se ureja in se dogovarjamo z Jeko-inom za sprotno čiščenje 
in odvažanje smeti. 

Seja je bila končana ob 19.40 uri 

  

Predsednica sveta staršev 

  Polona Berglez 

  

Zapisala 

Sabina Čausović Blekić  

 


